

《单词百科:distortedly是什么意思?distortedly怎么发音?distortedly的解释和用法》

英语单词distortedly是什么意思?distortedly怎么读?distortedly怎么发音?简答网为您整理了distortedly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



distortedly怎么读

distortedly的读音:[dɪs'tɔ:tɪdlɪ]

distortedly的意思

1、adv.被歪曲地;

distortedly的双语例句

1、Most female characters are distortedly represented as the sex objects that are watched by, or fantasized about or used by men, or as the stereotyped female roles of patriarchy.

大多数女性人物被歪曲地描述为男性人物观看，幻想或使用的性客体，或是男权制的定型化的女性人物。

2、Public resources are distortedly used;

公共资源被扭曲使用；

3、This text has explained the reason accounting information is distorted, and has put forward corresponding suggestion and countermeasure distortedly in preventing accounting information.

本文阐述了会计信息失真的原因，并对预防会计信息失真提出了相应的建议和对策。

4、To improve efficiency of the stream turbine, stream turbine blades are usually designed to distortedly variable cross-section surface, its shape is complex.

为提高汽轮机的工作效率，汽轮机叶片的表面通常是设计成扭曲的变截面曲面，叶片形状十分复杂。

5、In fact, the listed company is often inclined to reveal good news while revealing the information of predicting of the financial affairs, conceal bad news, which makes prediction "distortedly".

事实上，上市公司在披露财务预测信息时，往往倾向好消息，隐瞒坏消息，使得预测失真。

6、This paper tries to find out the main reasons of distorted information in legal accounting, which may provide some reference for the research of policy on present accounting and have stronger reference value in preventing, managing the accounting information of legitimacy distortedly.

分析合法性会计信息失真的主要原因，可供当前会计法规政策研究参考，且对预防、治理合法性会计信息失真也有较强的参考价值。

7、Combined with the research of the elder generation, in the multi-stage supply chain when information transfers upward, will have different order process for different demanding processes, whether information will continue to amplified distortedly has a close relation to demanding process.

对于单项目多级供应链，结合前辈的研究，信息在向上传递过程中，对于不同的需求过程，会产生不同的订单过程，信息是否会持续扭曲放大与需求过程关系很大。

以上是简答网为您整理的distortedly怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/distortedly>

